

## 即日起至2020年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於 ROOFTOP MACAU消費可尊享多重優惠: From now on until 31 December 2020, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offers at ROOFTOP MACAU:

優惠Offer 2

### 優惠Offer 1

全店食品及飲品可享 9折10% discount for all food and beverage



澳門幣800圖即送澳門幣200圖 Top up ROOFTOP membership card balance of MOP800 in one single transaction to enjoy extra balance of MOP200

單次充值ROOFTOP會員卡餘額滿

費達 Enquipy: 6563 3133 營業時間 Opening Hours: 星期一至星期五 Monday to Fiday 11:30 - 20:00 星期一至星期五 Saturday to Sunday 10:30 - 20:00 地址 Address: 芯片在利着進利導出分野後度一慶 Rua Coreia d5 114 4-91, Indar, Taipa, Macau

即日起至2020年12月31日,澳門 商業銀行信用卡客戶於后宮尊享 以下優惠:

From now on until 31 December 2020, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offer at HOU GONG :

晚上十時前入座可享 88 折 12% off before 10:00pm





#### 查詢 Enquiry:2842 5950 營業時間 Opening Hours:17:30-2:00 地址 Address: 澳門長書大馬路515號新算花園第一座地下H座 AVENIDA DELONCEVIDADE NO 515 MACINA SAN POLISIOCO IP

4年以2回目:1、優勝無憲則回日起起2000年12月3日止。2.以上委員以通期於港門爆業街行設約4月2011年7月 設立在用于存息響於1回信点主次以推計。3. 否FP/必须以累門環境接近目示等委員巧可有以上優整。4.以上使 本用用於信約所成之2回目及不可具体规定或其他能量要員同時公用。3.4月的有關之大型原建築 基本用用於信約所成之2回目及不可具体规定或其他能量要員同時公用。5.4月的有關之大型原建築 基本目標準備的一致之產常常優勝日是要之差統形定僅。7.本展放/產品比不定以加量的人士和指律。4.4月255 的定個書時期在2時期目的支援之業時、1回商用時期的、9.4 次支支其在支援上的任何分量、相比中支加率。

# SHOPPING REWARD 2020

WFFKFN

憑成功登記之澳門商業銀行信用卡於推廣期內指定日子作單筆簽賬滿指定金額 · 即享**高達\$1,800現金回贈** ! Register your BCM Credit Card and make single transaction of designated spending amount on designated days during the promotion period can entitle to a maximum of \$1,800 Cash Rebate !

	簽賬時段Spending	Period:逢星期五、	六及日 Every Fri	days, Saturdays	and Sundays	
	簽賬金額 (澳門幣/港幣) Spending Amount (MOP/HKD)		\$2,800	\$3,800	\$8,800	
	回贈獎賞 (澳門幣/港幣) Cash Rebate (MOP/HKD)	創富理財客戶 VIP Customer	\$40	\$60	\$150	
		其他客戶 Others	\$30	\$50	\$140	57

本推廣不適用於Doraemon信用卡、World Mastercard及銀聯鑽石卡。推廣期內每位成功登記之客戶每月按時間順序可獲最多四次獎賞。

This promotion is not applicable to Doraemon, World Mastercard and UnionPay Diamond Gredit Cards. Each registered customer is limited to entitle the Reward for 4 times per month in chronological order during the Promotion Period.

# 推廣期 Promotion Period :

登記方法 Registration Methods

istration Methods :

R 網上登記 Register online www.bcm.com.mo

Terms and countions 1.1. The Provincion Previous of Weekend Stepping Revert 2020 ("Provincions") is hown 10. January 9.31. Mech 2020, with bold hades includes "Provinces in the Provinces and Provinces in the Provinces and Prov









 www.bcm.com.mo

 TeleBCM 商業理財通 8796 8888
 大所町打気層成員 Member of Dath Sing Banking Geoup



# 澳門跨年消費掃銀聯二維碼 最著數 New Year Spending with UnionPay QR Code

精滞商戶 忠享消費即减優惠 Enjoy Instant Discount Offer with UnionPay QR Code at selected Macau Merchant outlets



### 由即日起至2020年2月14日,以澳門商業銀行銀聯信用卡綁 定雲付閃APP並在指定澳門商戶掃銀聯二維碼消費,可尊享即 減優惠

From now until 14 February 2020, bind your BCM UnionPay Credit Card to UnionPay App to enjoy instant discount offer at selected Macau outlets !





推廣受條款及總則約束,詳情請瀏覽https://www.unionpayintl.com/hk/promotion/upgrcode Terms and conditions apply, for details please visit https://www.unionpavintl.com/hk/promotion/en/upgrcode. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 This service/product is not targeted at customers in the EU.



即日起至2020年12月31日,憑澳門商業銀行信用卡於PM 花藝及宴會策劃設計消費可奠享以下優惠: From now on until 31 December 2020, BCM Credit Cardholders can enjoy the below offer at PM Flowers & Events

> 鮮花花束、保鮮花品、花車佈置 88折 12% off bouquet, preserved flower and car decoration

婚禮及宴會場地佈置 9折 10% off wedding and banquet decoration

花籃5個或以上 9折、10個或以上 88折 10% off for purchase of 5 or above flower baskets or 12% off for 10 or above

營業時間: 10:00-20:00

查詢電話: 28921216

澳門馬濟時總督大馬路94號

EM MACAU, AVENIDA DO GO VERNADOR JAIME SILVERIO MARQUES NO94

FM MACAU RUA DE RERUM NO148, SENG HOLHOU TENG, RES-DO-CHAO A

連門黑沙環中街309-313號廣福祥花園商場BO舖

EM MACAU, AVENIDA 1 DE MAIO NOS 161-253, JARDIM KONG FOK CHEONG RES-DO-CHAO BO

EDIFICIO COMERCIAL ZHU KUAN MANSION RES-DO-CHAO X

澳門柏林街148號星海豪庭地下A座

**Opening Hours** 

Equiry

Address



營業時間 Opening Hours: 10:00 - 20:00 地址 Address: 澳門慕拉士大馬路193號南嶺工業大廈地下D座

Avenida Venceslau De Morais, 193 RC-DRC, Edf, Nam Leng, Macau 客服電話 Customer Service Tel: 6328 7346 查詢電話 Tel: 2872 1718 

修款及細則:1 便東推廣期中間日紀至2020年12月31日止。2 以上優東日頃用於遠門南葉銀行紛份有限公司 (\*本行\*) 登出之信用卡及聯登卡(包括主卡及附屬卡)。 3. 客戶必須以渡門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上優惠。 4. 以上優惠不可兑换现金或與其他推慮優惠同時使用。 5. 本行射有關是次推廣活動之服務管案都不負責。 6. 本行 及PM花藝及宴會策劃設計保留使用此僅應之最終決議權。 7. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標 8. 本行及PM 花整及享會策劃設計保留随時修改任何细則及條款之權利,而毋須事前通知。 9. 中、英文本芸在文義上有任何分 位, 概以中文為進。

Terms & Conditions : 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2020, 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Cornercial de Macau, S.A. ('BCM bank'). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer is not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions. 5, BCM bank accepts no liability for the services provided. 6. In case of any disputes, BCM bank and PM Flowers & Events reserve the right for the final decision. 7. This service/oroduct is not targeted at customers in the EU. 8. BCM bank and PM Flowers & Events reserve the right to make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.

由即日起至2020年12月31日,澳門商業銀行信用卡客戶於龍昌行海味尊享多重優惠: From now on until 31 December 2020, BCM Credit Cardholders can enjoy multiple special offers at Long Cheong Hong :

分 全線正價貨品	優惠一 Offer 1: 全線正價貨品9折優惠 10% off for all regular price items		優惠二 Offer 2: 以信用卡積分			
1		方法 Method 1	方法 Method 2	方法 Method 3		
	皮(二兩庄) en Pi (75g)	<b>o</b> 28,000	18,000 + \$50	9,800 + () :		
	旗參片(四兩庄) hseng (150g)	<b>o</b> 48,000	📀 28,000 + 🍤 \$98	📀 18,000 + 🌖 S		
	花菇(1磅庄) ushroom (450g)	<b>0</b> 68,000	38,000 + 📀 \$150	📀 19,000 + 🌖 S		
	筒(半斤庄) I Fish Maw (300g)	<b>o</b> 98,000	58,000 +      \$198	📀 38,000 + 🌚 :		
	貝M(半斤庄) callop M (300g)	<b>o</b> 108,000	68,000 + \$198	48,000 + 10 \$		
	F海味禮盒 iety Gift Set	<b>o</b> 108,000	88,000 + \$98	58,000 +		
	持海味禮盒 iety Gift Set	<b>0</b> 198,000	98,000 + \$498	58,000 + 6 \$		



接款及报则:1,本推廣(本推廣)內容包括折扣優惠(『優惠1]及信用卡種分換領(『優惠2]。推廣期由2020年1月1日起至2020年12月31日止。2,本推廣只適用於澳門南葉銀行般份有限公司("本行")登出之信用卡及聯委卡(包括主卡及附屬卡),但優惠 2节不该用於Doraemon/治用卡、BCM World Mestercard及貨幣等幣還石卡。 3. 曼夷1:东户公须以港門商業銀行信用卡簽賬方可意用以上曼夷。 4. 優夷2:信用卡东户於指審開內權回有關信用卡新臨海門商業銀行大厦4樓崩現有關換領手續。 论期檔 缩或强致,本行现不受理。 41. 德品/·德品/·德温/·德温博拉有指矢,犯不地碌。 42. 德品教堂者用,抱宗即止。在德品抱解的情况下,本行保留随师更改德品数式之模利,而且遵保行操制。 43. 有霸之德品圈片厚供绝考。如圈片原德的专为有任何 关星,则以後者改造,而遗品之價值並不受結果关星之影響。 4.4. 尸脸给之遗品或遗品稳强信不可思问,致消绝迫或思旨。 5. 本行並非商品供應商,對有關之服務及商品質素都不負責,如有任何有關集育之爭通,均率由任用卡类问题有關供應面百能 解决。 6. 以上帶來不可兑地成現金或服本行其他推進帶東面時使用。 7. 如右任何軍運,本行保留器终法定權。 8. 本服務/產品並不是以歐契的人十為目標。 9. 本行及銀具行保留職時條改任何提明及條款之權利,而迅速率前通知。 10. 中、單文本 若在文義上有任何分歧、概以中文為準。

Terms & Conditions : 1. The Promotion ("The Promotion") includes discount offer ("Offer 1") and Boous Points Redemotion ("Offer 2"). The Promotion Period is from 1. Invited to 31. December 2020. 2. The Promotion is analyzable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"). but Offer 2 is NOT applicable to Doraemon Credit Card, BCM World Mastercard and UnionPay Dual Currency Diamond Card, 3. Offer 1: Cardholden must settle payment with BCM Gredit Card to enjoy the above offer. 4. Offer 2: Cardholders are required to present BCM Credit Cards for redemption application at BCM Building 4/F Gift Redemption Centre within the Promotion Period. No late application/redemption will be accepted. 4.1 In case of lost, no replacement of Gifts ("Gifts") or oift redemption letter(s) will be granted. 4.2. Gifts are available on first-come-first serve basis whilst stocks last. In case of stock out, BCM bank reserves the right to and cannot be used in conjunction with other promotions. 7. In case of any disputes, BCM bank reserves the right for the final decision. 8. This service/product is not targeted at customers in the EU. 9. BCM bank and reserves the right the make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice 10. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.

<b>HERPS</b> 多重優惠:	銀行信用卡於HEAPS可尊享 rdholders can enjoy the below offers
	全店正價貨品可享 <mark>9折優惠</mark> riced products until 31 December 2020
	以信用卡積分 <mark>換領精選產品</mark> dit Card Bonus Points until 31 March 2020
1	Wynd Plus 空氣淨化機 Wynd Plus Air Purfifer 2 308,000 2 188,000 + 5 598 2 108,000 + 5 998
JBL Under Armour True Wireless Flash真無線入耳式耳機 JBL Under Armour True Wireless Flash 2 258,000 2 198,000 + 월 298 2 98,000 + 월 798 Code 10 防盗旅行銀包	JBL Tune 120TWS 真無線入耳式耳機 JBL Tune 120TWS Tuly wireless in-ear headphones 2 128,000 2 68,000 + ⑤ 298 2 38,000 + ⑤ 448
Code 10 RFID-Safe Travel Wallet 2 38,000 2 18,000 + 5 98 2 8,000 + 5 148	°•/
P 信用卡積分 Bonus Points S 優惠價 Special Price	
	ns Ferreira de Almeida no.21 R/C, Macau 月31日止:便惠2之飨宴期由2020年1月1日起至2020年3月31
14.1.1.4.中国県への中国への日月末期11度切り換定の1.4117度は 日本117度は	(ALIGN FAATE FIGHL FAATE FI 2000年2010日の1000000000000000000000000000000000

Doraemon、World Mastercard及建器雙常備石信用卡。 3. 便查1:客戶必須以進門南筆銀行信用卡等兩方可享用以上便車。 4 優惠2:信用卡客戶於推廣期內據同有聯信用卡級臨邊用商業銀行大廈4樓辦理有關換領手續。逾期換領或領取,本行怨不受理, 4.1. 禮品數量有限,換完即止。 4.2. 有關之禮品圖片僅供參考。如圖片與禮品實物有任何差異,則以後者為準,而禮品之價值 总不受放箭差量之影響。 5. 太行总北京品供赛车, 教有第之职務及高品留書都不自書, 却有任何有關事官之马援, 出面由信用 卡客戶原有關供應而直接解決。 6.以上優惠不可兑換成现金或回本行其他推廣優惠同時使用。 7.如有任何爭議,本行保留最終 決定權。 8. 本服務/產品並不是以歐盟的人士為目標。 9. 本行及HEAPS保留隨時修改任何細則及條款之權利,而毋須事前通知 10. 中、茶文本芸在文善上有任何分歧,板以中文為進。

Terms & Conditions : 1. The Promotion Period of Offer 1 is from 1 January to 31 December 2020: the Promotion Period of Offer 2 is from 1 January to 31 March 2020. 2. The Promotion is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BCM bank"), but Offer 2 is NOT applicable to Doraemon, World Mastercard and UnionPay Dual Currency Diamond Credit Card. 3. Offer 1: Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. Offer 2: Cardholders are required to present BCM Credit Cards for redemption application at BCM Building 4/E Gift Redemotion Centre within the Promotion Period. No late application/redemotion will be accented. 4.2. Gifts are available on first-come-first serve basis whilst stocks last, 4.3. Pictures of the Gifts are for reference only. Shall there be any discrepancy between the pictures and the actual Gifts, the latter shall prevail, while the discrepancy does not affect the value of the Gifts. 5. BCM bank is not the supplier of the relevant products and will not be responsible for the quality of the products or service provided, 6. The Offers above are not exchangeable to cash and cannot be used in conjunction with other promotions, 7. In case of any disputes, BCM bank reserves the right for the final decision. 8. This service/product is not targeted at customers in the EU. 9. BCM bank and HEAPS reserves the right the make changes to amend any of these terms and conditions without prior notice 10. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.